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ستوده نژاد:

 آماده میزبانی مسابقات بزرگ در رشته چوگان هستیم

عصرآزادی/ س�رویس ورزش�ی: ، اصغر ناظری رئیس فدراس�یون چوگان ایران به 
همراه جمعی از اعضای هیات چوگان استان روز  با حبیب ستوده نژاد مدیرکل ورزش 

و جوانان استان دیدار و گفتگو کردند.
عصرآزادی- فرهادفرهادپور: در این دیدار رئیس فدراس��یون چوگان از برگزاری رویداد های 
مختلف این رشته در استان آذربایجان شرقی خبر داد و در خصوص افزایش همکاری ها با این 
استان در زمینه ایجاد بستر های گوناگون جهت حضور علاقه مندان در این رشته گفتگو کرد. 
ستوده نژاد نیز در پایان از آمادگی کامل استان در میزبانی از رویدادهای بزرگ این رشته در 

استان سخن گفت و خواستار استفاده از ظرفیت های استان در رشته چوگان شد.

تساوی خانگی تیم فوتبال مس سونگون 
ورزش�ی:  س�رویس  عص�رآزادی/ 
 سونگون ورزقان و نفت مسجدسلیمان 

به تساوی یک بر یک رضایت دادند.
عص��رآزادی- فرهادفرهادپ��ور: تیم های 
مس سونگون ورزقان و نفت مسجدسلیمان 
از هفت��ه بیست وهش��تم لیگ  دس��ته اول 
فوتب��ال در ورزش��گاه یادگارام��ام )ره( به 
مصاف هم رفتند که این بازی در نهایت با 

تساوی یک بر یک به اتمام رسید.
محمدرضا زینال خیری برای مس س��ونگون و رضا جباری برای تیم نفت مس��جد سلیمان 
گلزنی کردند. گفتنی است، با این نتیجه مس سونگون ۴۰ امتیازی شده و با یک پله سقوط در 

رده هفتم جدول قرار گرفت و نفت مسجدسلیمان با ۵۴ امتیاز در رتبه چهارم ابقا شد.

معرفی رییس کمیته موی تای آذربایجان شرقی 
عصرآزادی/س�رویس ورزشی، رییس 
کمیته موی تای استان آذربایجان شرقی 
با حض�ور در مجمع انجمن م�وی تای ، 

حکم ریاست خود را دریافت کرد.
عص��رآزادی- فرهادفرهادپور: این مجمع 
ک��ه با حضور ج��واد نصیری،رئیس انجمن 
موی تای و مس��ئولان کمیته ها در محل 
آکادمی ملی المپیک برگزار شد مسئولین 
کمیت��ه ها به بیان مش��کلات خ��ود و نیز 
اه��داف و برنامه های پیش رو پس از تش��کیل انجمن موی تای پرداختند.گفتنی اس��ت اکبر 

محمودی پنج سال مربی تیم ملی موی تای بوده است.

سرپرست دبیری دوومیدانی:

گرفتن ویزا مشکل بزرگ دوومیدانی کاران شانس المپیک
از  دوومیدان�ی  فدراس�یون  دبی�ر 
برگزاری انتخابات ریاس�ت فدراسیون 
دوومیدانی تا قب�ل از المپیک پاریس 

خبر داد.
به گزارش ایسنا، با حضور حسین مطیعی 
به عنوان سرپرس��ت فدراسیون دوومیدانی، 
سرپرس��ت دبیری این فدراسیون هم تغییر 
کرد و پژمان معتمدی برای تصدی این پست 
انتخاب ش��د. معتمدی، سرپرس��ت دبیری 
فدراس��یون دوومیدانی در گفت وگو با ایس��نا در مورد حضور دوباره خود در این سمت بیان کرد: 
ش��رایط سختی در بحث مجمع انتخاباتی فدراسیون وجود دارد. تقریبا هر کسی که به نحوی در 
حوزه دوومیدانی دس��تی بر آتش داشته، در انتخابات ثبت نام کرده و میدان رقابت سختی ایجاد 
ش��ده است. به من تکلیف کردند که ش��رایط را برای برگزاری مجمع فراهم کنم. قرار بر این شد 
در کنار آقای مطیعی قرار بگیرم تا هم مجمع را برگزار کنم  و هم فعالیت هایی برای ورزشکاران 
انجام بدهیم که شرمنده جامعه دوومیدانی نشویم. او در مورد برنامه فدراسیون برای ورزشکارانی 
که شانس کسب سهمیه المپیک دارند، گفت: به تازگی کارم را شروع کرده ام و قرار است با تمام 
این ورزشکاران جلسه ای داشته باشم تا امکانات مدنظر را فراهم کنیم. برای کسب سهمیه از طریق 
رنکنیگ، ورزشکاران باید در مسابقات مختلف شرکت کنند که در نهایت به پنج مسابقه برتر آنها 
امتیاز داده می شود و بر اساس آن مشخص خواهد شد در رنکینگ المپیک قرار می گیرند یا خیر. 
مس��ابقات را از نظر درجه اهمیت اس��تخراج کرده ایم تا برای مس��ابقات کم اهمیت وقت و انرژی 
نگذاریم. سرپرست دبیری فدراسیون دوومیدانی در پاسخ به این سوال که فدراسیون از نظر مالی 
شرایط اعزام ورزشکاران به مسابقات اروپایی و سطح بالا را دارد، بیان کرد: دریافت ویزا برای برخی 
از کشورها سخت است اما تا حد ممکن سعی می کنیم در این زمینه اقدامات لازم را انجام بدهیم. 
کار سخت است اما مسابقات آسیا را داریم. از طرف دیگر مسابقات قهرمانی کشور هم امتیاز بالایی 
دارند. باید به مسابقاتی متوسل شویم که هم امتیاز بالایی دارند و هم در دسترس هستند. او در 
مورد برگزاری مجمع انتخاباتی فدراسیون گفت: هفته آینده جلسه هیات رئیسه را داریم که علاوه 
بر امور جاری فدراسیون، در مورد زمان برگزاری مجمع هم تصمیم گیری می شود. طبق آیین نامه 
اگر تایید صلاحیت ها آمده باش��د،   ۴۵ روز بعد از جلسه هیات رئیسه باید مجمع را برگزار کنیم. 
برای از دست ندادن زمان جلسه را برگزار می کنیم تا در صورت آمدن تایید صلاحیت ها، انتخابات 
را برای نیمه دوم خرداد ماه برگزار کنیم. معتمدی در پاس��خ به این س��وال که بنابراین انتخابات 
ریاست فدراسیون به صورت قطعی قبل از المپیک برگزار خواهد شد، بیان کرد: بله. تمام تلاشمان 
را می کنیم تا وقتی تیم به المپیک اعزام می شود، تثبیت مدیریتی انجام شده باشد. مدیران هم اگر 
جای پای محکمی داشته باشند تصمیمات جدی تری می گیرند. دوران سرپرستی مثل دوران برزخ 
اس��ت، هم می توان کار کرد و البته قدرت مدیریتی لازم هم وجود ندارد. بنابراین تلاش می کنیم 

بدون هیچ جهت گیری و حاشیه انتخابات را برگزار کنیم.

ورزشی

فرزین دبیری در  اولین نشست روسای کمیته های هیات تنیس آذربایجان شرقی عنوان کرد:

ضرورت و اولویت رعایت اصول اخلاقی و منشور  ورزش در رشته تنیس
 شکایت رئیس پیشین فدراسیون ترای اتلون 

به دیوان عدالت اداری
ورزشی:  س�رویس  عصرآزادی/ 
روس�ای کمیته های هیات تنیس 
نشست  اولین  آذربایجان ش�رقی 
خ�ود در س�ال ج�اری را انج�ام 

دادند.
عص��رآزادی- فرهادفرهادپور:  اولین 
نشس��ت روس��ای کمیته های هیات 
تنیس آذربایجان ش��رقی در خصوص 
بررسی مش��کلات، اهداف کمیته ها، 
نقط��ه نظرات کارس��از و س��ازنده در 

جهت پیشبرد کمی و کیفی تنیس استان انجام گرفت.
در این نشس��ت ضرورت انتخاب روسای هیات های ورزشی تنیس در شهرستان ها، توجه خاص 
به مقوله همگانی رش��ته تنیس، برگزاری کلاس های آموزش��ی برای داوران، ساماندهی مربیان و 
برپایی مبانی و آش��نایی مربیان با اصول روان شناختی و تغذیه ورزشکاران، ارتباط بیشتر با رسانه 
های فعال ورزش��ی، هماهنگی لازم با فدراس��یون تنیس، زمان برگزاری مسابقات تنیس در فصول 
سال جاری و درنهایت توجه ویژه به قهرمانان وتنیس بازان در رده های سنی و پایه استان از سوی 

حاضرین در این نشست مطرح شد.
همچنین رئیس ودبیر هیات با استقبال از ارایه برنامه های تدوین شده از سوی کمیته ها و تشکر 

از حضورحاضرین مطالبی را عنوان  کردند.
در پایان این نشس��ت فرزین دبیری رئیس هیات تنیس اس��تان با عنای��ت به ضرورت و اولویت 
رعای��ت اصول اخلاقی و منش��ور بامس��مای ورزش از انتص��اب جدید رئیس کمیت��ه انضباطی و 
 قضای��ی هی��ات تنیس خبرداده و طی حکمی آقای اس��ماعیل موس��وی ترکمان��ی را به حاضرین

 معرفی کرد.

رییس پیشین فدراس�یون ترای اتلون )سه گانه( و یکی 
از کاندیداهای انتخابات ریاس�ت این فدراسیون به دیوان 

عدالت اداری شکایت کرد.
به گزارش ایسنا، مجمع انتخابات ریاست فدراسیون ترای اتلون 
)سه گانه( چهارشنبه ۲۹ فروردین برگزار شد و  کاظم حججی با 

کسب ۲۴ رای به مدت ۴ سال رییس این فدراسیون شد.
مهدی گودرزی، رئیس پیش��ین فدراسیون و یکی از کاندیداها 
که در این انتخابات ۵ رای به دست آورد ادعا کرده انتخابات این 
مجمع غیرقانونی بوده و به دیوان عدالت اداری ش��کایت خواهد 

کرد. اکنون او از وزیر ورزش می خواهد که موضوع را پیگیری و قبل از ورود دیوان عدالت اداری، انتخابات این 
فدراس��یون را ابطال کند. مهدی گودرزی، رییس پیشین فدراسیون سه گانه در گفت وگو با ایسنا، مدعی شد: 
طبق اساسنامه، هیات رییسه هر فدراسیون باید ۱۱ عضو داشته باشد و هر جلسه با دو سوم اعضا رسمیت پیدا 
می کند. در دوره سرپرستی آقای نامنی، جلسه هیات رییسه تنها با ۴ نفر که شامل، نامنی، سرپرست دبیری، 
خزانه دار و نایب رییس می ش��ود، تش��کیل شده اس��ت. بازرس هم که جزو هیات رییسه نیست. بنابراین همه 
تفویض هایی که برای هیات رییسه گرفته شده از محل اساسنامه مورد تایید دولت، زیر پا گذاشته شده است. 
انتخاباتی که تاریخ برگزاری آن، کمیسیون ها و .. بر اساس این هیات رییسه انجام شده باشد غیرقانونی بوده و 
من بارها این را به دوستان اعلام کردم اما ترتیب اثر ندادند تا این که اسناد و مدارک را در دیوان عدالت اداری 
ثبت کردم. در روز انتخابات هم به آقای خسروی وفا، رئیس کمیته ملی المپیک و آقای اسبقیان، معاون وزیر 
ورزش اعلام کردم که انتخابات غیرقانونی است. او در مورد ادعای خود، توضیح داد: اکنون منتظر رای دیوان 
عدالت هستم اما ترجیحا امیدوارم که آقای وزیر این موضوع را پیگیری کرده و اجازه ندهد تا دستگاه قضایی 
رای دهد و زودتر ابطال انتخابات را اعلام کند. واضح اس��ت که برای رس��میت داش��تن هیات رییسه، حداقل 
حضور ۶ عضو لازم بوده اما وقتی جلسات رسمیت نداشته باشد خروجی آن هم رسمیت نخواهد داشت. حتی 
هیات رییس��ه تفویض اختیار گرفت که ۱۲ رای کمیس��یون ها را بچیند. یک سال هم که انتخابات را به تاخیر 
انداختند و همه آن چیزی که در اختیار داشتند را تغییر دادند و در آخر هم راضی نشدند که شرایط عادلانه  

را برای انتخابات فراهم کنند.

عصر آزادی/ س�رویس ورزش�ی: س�اختمان 
اداری باشگاه شهرداری تبریز طی روزهای آتی 

به بهره برداری می رسد
س��ازمان  سرپرس��ت  فرهادفرهادپور:  عصرآزادی- 
عم��ران و ب��از آفرینی فضاهای ش��هری ش��هرداری 
تبریز از بهره برداری س��اختمان جدید اداری باشگاه 

شهرداری خبر داد.
 ناصر اس��ماعیل زاده با اعلام ای��ن خبر اظهار کرد: 
ساختمان ورزش ش��هرداری تبریز یکی از پروژه های 
ورزش��ی ش��هرداری بوده که به کارفرمایی شهرداری 

منطقه ۱ و با اجرای این س��ازمان در حال اجرا است. 
این س��اختمان زیربنای سه هزار مترمربع و در هفت 
طبقه س��ازه ای با اعتبار اولی��ه ۴۲۰ میلیارد ریال در 

خیابان ورزش احداث می شود.  
 اس��ماعیل زاده با اش��اره به بهره  ب��رداری از پروژه 
ساختمان ورزش طی روزهای آینده خاطرنشان کرد: 
پ��روژه س��اختمان ورزش در راس��تای ایجاد واحدی 
متمرکز برای فعالیت های ورزشی شهرداری تبریز در 
رشته های مختلف اجرایی شده است که طی روزهای 

آتی به بهره برداری خواهد رسید.

 عص�ر آزادی/ س�رویس ورزش�ی: ۲۲ بازیک�ن از آذربایج�ان 
شرقی  در  مس�ابقات شطرنج  رده های سنی پسران کشوری در  

فدراسیون شطرنج حضور دارند.
عصرآزادی- فرهادفرهادپور: این مس��ابقات از اول اردیبهش��ت آغاز تا 

چهارده به طول خواهد کشید.
اسامی شطرنج بازان آذربایجان شرقی به شرح زیر می باشد.

۸سال:   ۵ شطرنج باز با حضور ۹۶ نفر از کشور
۱.کیان محسنی
۲.پندار حمیدی

۳.بردیا فرج اله زاده سالاری
۴.امیر علی بادامچی

۵.محمد حسین راضی زاده
۱۰ سال: ۷شطرنج باز با حضور ۱۱۰ نفر از  کشور

۱.علیسا امیری حمیدی
۲.علی رضامراد پور

۳.علیرضا ربانی
۴.آروین محمودی

۵.فرهان آبرفته
۶.الوین فرشباف شهریاری

۷. رادین پور محمدی
۱۲سال: ۵ شطرنج باز  با حضور  ۱۱۴ نفر از کشور

۱.علی زینالی
۲.امیر علی موذن

۳.علی مرادی
۴. رادین فخیم حاج اصغری
۵.علی اصغر جعفری شهرون

۱۴سال: دو شطرنج باز با حضور ۸۸ نفر از کشور
۱. آرش متعجب

۲. آرمین امینیان
۱۶سال: ۲ شطرنج باز با حضور ۷۷ نفر از کشور

۱.طاها گلشانی
۲.عرشیا ارسلانی

 ۱۸سال:  یک شطرنج باز  با حضور ۴۵ نفر از کشور
۱.عطا موافقی

عصرآزادی/ سرویس ورزش�ی؛ اولین جلسه هیئت رئیسه کوه 
نوردی اس�تان با هدف بررسی فعالیت های سال گذشته و برنامه 
ریزی فعالیت های جدید در س�ال جدید بر اس�اس اولویت های 

موجود برگزار شد.
عصرآزادی- فرهادفرهادپور: میرعلی آقاس��یدی با اش��اره به مهمترین 
تصمیمات اتخاذ شده در جلسه هیئت ریئسه افزود : قرارگاه کوه نوردی 
عظیم قیچی س��از جزو زیرس��اخت ها و پتانسیل های مهم زیر مجموعه 
هیئت کوه نوردی بش��مار می رود و مقرر شده با تعیین تکلیف قرارداد ، 
این مجموعه بعنوان پایگاه آموزشی ، خدماتی و اجتماعی نقشی پر رنگ 

تر از گذشته ایفا کند .
رئیس هیت ک��وه نوردی آذربایجان ش��رقی در خصوص ادامه فعالیت 
های سالن کوثر گفت:با برنامه ریزی ها و اقدامات انجام یافته سالن کوثر 
مجددا فعالیت خود را آغاز کرده و در ادامه این روند با بهسازی کامل این 
س��الن و رفع نواقص دفتر هیئت کوه نوردی اس��تان نیز در آینده به این 

مجموعه نقل مکان خواهد کرد .
وی تس��ریع پیگیری مصوبات شورای اس��لامی شهر تبریز در خصوص 
اجرای طرح ها و پروژه های کوه نوردی در س��ال جدید را از دیگر موارد 

مهم جلس��ه نام برد و اظهار داش��ت : پیگیری احداث و سایت یخ نوردی 
اس��تان و توسعه بیشتر زیرس��اخت های مورد نیاز هیئت جهت پیشبرد 
اهداف قهرمانی این رش��ته ورزشی مطالبه تمام وزشکاران بوده و هیئت 
اس��تان علاوه بر تبریز دیگر شهرس��تان های استان را طبق وظایف داتی 
خود تحت پوش��ش قرارداده و نسبت به تکمیل ، بهسازی و اجرای پروژه 
های جدید با ارگان های متولی مکاتبات و همکاری لازم را انجام خواهد 

داد . آقاس��یدی تعامل موثر با ورزش��کاران و باش��گاهای ک��وه نوردی را 
مهمتری��ن فاکتور همدلی و پیش��رفت قلمداد کرد و ادام��ه داد:میزبانی 
دوره های آموزش��ی در استان ، برگزاری مسابقات کشوری و منطقه ایی، 
برگزاری نشس��ت های عمومی و تخصصی با کوه نوردان ، توانمندسازی 
مربیان استانی و پرورش مربیان زبده جهت تکمیل کادر آموزشی هیئت 

استان نیز جزو موارد مهم اولین جلسه سال بود

۲۲ شطرنج باز آذربایجان شرقی در مسابقات شطرنج کشوری

توسعه و بهره برداری از امکانات هیات کوهنوردی آذربایجان شرقی 

 ساختمان باشگاه شهرداری
در آستانه افتتاح
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